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Vážení spoluobčané, 

rád bych na tomto místě poděkoval Vám všem obětavým občanům 
za práci pro naši obec v uplynulém roce 2010. Díky Vaší nezištné 
pomoci se v Jakubově uskutečnila spousta společenských, kul-
turních, sportovních a dalších akcí. 

Né všem se všechno líbí, občas nám hodí pod nohy i nějaký ten 
klacek, ale pokud je velká většina občanů spokojená, musí to být 
pro nás signálem, abychom v započaté práci pokračovali 
a nenechali se odradit. 

Nesmím zapomenout ani na Vaši brigádnickou pomoc, péči 
o veřejná prostranství před Vašimi nemovitostmi, prohrnování 
chodníků apod. 

 

Jménem zastupitelstva obce 
i jménem svým Vám děkuji 

 
Miroslav Kabelka 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



3 

Zprávy ze zasedání zastupitelstva obce 
 

26. ledna 2010 
Zastupitelstvo obce: 
• vzalo na vědomí zprávu o činnosti rady obce, 
• schválilo zápis o inventarizaci majetku obce k 31. 12. 2009, 
• schválilo vyrovnaný rozpočet na rok 2010 ve výši 6.295.000 Kč, 
• schválilo obecně závaznou vyhlášku 1/2010  O místním poplatku 

za provoz systému shromažďování, sběru, přepravy, třídění, využívání 
a odstraňování komunálních odpadů, 

• schválilo zvýšení nájemného ze zahrad na 1 Kč/m2, 
• schválilo zvýšení hodinové mzdy zaměstnance obce od dubna 2010, 
• schválilo uzavření dohody na vytvoření jednoho místa VPP s úřadem 

práce, 
• neschválilo stavbu rodinného domu na pozemcích parc. č. 891/1 a 15 

před jejich zasíťováním. 
 

23. března 2010 
Zastupitelstvo obce: 
• vzalo na vědomí zprávu o činnosti rady obce, 
• schválilo prodej pozemků parc. č. 843/12 a 8743/13 o celkové výměře 

195 m2 za reálnou cenu 80,- Kč/m2, 
• schválilo podmínky prodeje stavebních pozemků na Vícenické, 
• schválilo obecně závaznou vyhlášku 2/2010, která stanoví systém 

komunitního kompostování a způsob využití zeleného kompostu 
k údržbě a obnově veřejné zeleně na území obce, 

• přijímá na VPP p. Tomáše Bulíčka, schvaluje vytvoření druhého pra-
covního místa na VPP, na které přijímá p. Olgu Pastorkovou, 

• schvaluje mimořádný příspěvek na činnost TJ Družstevník Jakubov ve 
výši 100.000,- Kč a půjčku ve výši 100.000,- Kč, 

• bere na vědomí vyhodnocení ankety, 
• schvaluje pořízení 8 odpadkových košů a jejich rozmístění po území 

obce, 
• schvaluje příspěvek ve výši 5.000 Kč na BABYBOX v Třebíči, 
• schvaluje podání návrhu na exekuci p. Pavola Striežence, 
• schválilo zřízení termínovaného vkladu na 12 měsíců u Waldviertler 

Sparkasse von 1842 na částku 1.000.000,- Kč, 
• schvaluje smlouvu o zřízení práva odpovídajícího věcnému břemenu 

s E. ON Distribuce, a.s. 
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27. dubna 2010 
Zastupitelstvo obce: 

• vzalo na vědomí zprávu o činnosti rady obce, 
• schválilo závěrečný účet obce a účetnictví příspěvkové organizace 

a Zprávu o výsledku přezkoumání hospodaření obce za rok 2009 bez 
výhrad, 

• schválilo přidělení pozemků pro stavbu RD stavebníkům a návrh kupní 
smlouvy, 

• schválilo koupi části pozemku parc. č. 839/38 o výměře 81 m2 
za reálnou cenou 80,- Kč/m2 a uhrazení části nákladů na vypracování 
geometrického plánu, 

• schválilo záměr prodeje části pozemku parc. č. 1168/2 o přibližné vý-
měře 70 m2, 

• schválilo zapojení a realizaci projektu spolupráce MAS „Žijeme aktivně 
a zdravě“  – dílčí projekt „Dětská hřiště pro malé a větší děti“ a smlou-
vu o výpůjčce a smlouvu o smlouvě budoucí. 
 

22. června 2010 
Zastupitelstvo obce: 
• vzalo na vědomí zprávu o činnosti rady obce  
• schválilo kupní smlouvu s JMP Net, s.r.o. na odkoupení přípojky, 
• schválilo výzvu vlastníkům křížů a drobných sakrálních staveb v k.ú. 

Jakubov u Moravských Budějovic, 
• schválilo rozpočtové opatření č. 2 a 3/2010 a směrnici č. 1/2010 

o oběhu účetních dokladů, 
• schválilo záměr prodeje části pozemku parc. č. 79/3 a 79/17 

a zaplacení souvisejících poplatků. 
 

31. srpna 2010 
Zastupitelstvo obce: 
• vzalo na vědomí zprávu o činnosti rady obce, 
• schválilo opatření č. 1/2010 Řád veřejného pohřebiště, 
• schválilo Darovací smlouvu s Moravskobudějovickým mikroregionem, 
• schválilo změnu pravidel pronájmu bytů v obecním bytovém domě, 
• schválilo rozpočtové opatření č. 4/2010, 
• schválilo udělení a vyúčtování Ceny Ladislava Havlíka, 
• schválilo změnu velikosti stavebních parcel, 
• schválilo prodej pozemku parc. č. 1168/1 o velikosti 53 m2 za reálnou 

cenu 80,- Kč/m2, 
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• schválilo uzavření smlouvy o nájmu reklamní plochy s Rolnickou spo-
lečností Lesonice a.s., 

• schválilo pronájem kulturního domu místním spolkům na pouťovou 
a posvícenskou zábavu pouze za provozní náklady, 

• schválilo zpracování projektové dokumentace a energetický audit 
na kulturní dům, 

• schválilo dar Poliklinice Mor. Budějovice ve výši 3.000 Kč 
• schválilo uzavření smlouvy s firmou AERO Vydavatelství na projekt 

Toulky nad Vysočinou. 
 
12. října 2010 
Zastupitelstvo obce: 
• vzalo na vědomí zprávu o činnosti rady obce, 
• schválilo prodej pozemku parc. č. 1245/1 o velikosti 64 m2 za reálnou 

cenu 80,- Kč/m2, 
• schválilo prodej stavebních pozemků na Vícenické za reálnou cenu 

120,- Kč/m2 jednotlivým stavebníkům. 
 
9. listopadu 2010 
Zastupitelstvo obce: 
• vzalo na vědomí složení slibu zastupitelů obce, 
• schválilo paní Jarmilu Čurdovou zapisovatelkou všech zápisů 

ze zasedání zastupitelstva obce a rady obce ve volebním období 
2010/2014, 

• schválilo ve volebním období 2010/2014 všechny funkce 
v zastupitelstvu obce jako neuvolněné, 

• zvolilo starostou obce Ing. Miroslava Kabelku, 
• zvolilo místostarostkou obce Jarmilu Čurdovou, 
• zvolilo za další členy rady obce Jiřího Formana, Ing. Jindřicha Číhala a 

Zdeňka Vejmelku, 
• zřídilo kontrolní výbor ve složení Jiří Forman, Martin Dvořák, Bohuslav 

Kabelka, Vladimír Košák a Josef Krotký,                                                  
• zřídilo finanční výbor ve složení Ing. Jindřich Číhal, Hana Dračková, 

Ivo Jelínek, Zdeněk Vejmelka a Miroslav Vrbka, 
• schválilo navržené odměny za výkon jednotlivých funkcí 

v zastupitelstvu obce, 
• schválilo starostu jako zástupce obce v Moravskobudějovickém mikro-

regionu. 
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29. listopadu 2010 
Zastupitelstvo obce: 
• vzalo na vědomí a zprávu o činnosti rady, 
• schválilo jednací řád zastupitelstva obce, 
• schválilo pravidla rozpočtového provizoria na rok 2011 ve výši maxi-

málně do 1/12 předchozího roku měsíčně, 
• schválilo rozpočtový výhled na roky 2012 až 2014, 
• schválilo rozpočtové opatření č. 6 a 7, 
• schválilo plán inventarizace majetku obce k. 31.12.2010, 
• pověřilo radu obce schvalováním rozpočtových opatření ve volebním 

období 2010/2014, 
• pověřilo radu obce prováděním výběrových řízení ve volebním období 

2010/2014. U zakázek do 300.000,- Kč objednávkou na základě zku-
šenosti a u zakázek od 300.001,- Kč do 1.000.000,- Kč oslovit 3 zá-
jemce, 

• schválilo prodloužení nájemních smluv na byty v bytovém domě mimo 
bytu č.7, 

• schválilo přidělení bytu č. 7 v obecním domě paní Martině Klejdusové, 
• schválilo uzavření smlouvy na vypracování projektové dokumentace 

na energetický audit v kulturním domě, 
• schválilo navržený příspěvek pro TJ a proplacení pronájmu ledové 

plochy pro hokejový oddíl za odpracované brigádnické hodiny, 
• souhlasilo s užitím znaku obce na reklamní předměty pro firmu  Ak-

tiv 95 Opava s.r.o. za stanovených podmínek, 
• schválilo zřízení termínovaného vkladu na 6 měsíců u Waldviertler 

Sparkasse von 1842 na částku 2.000.000,- Kč, 
• schválilo uzavření dohod o provedení práce a navržené odměny, 
• schválilo složení zálohy 5.000,- Kč při zapůjčení celého kulturního do-

mu soukromým osobám. 
 
16. prosince 2010 
Zastupitelstvo obce: 
• schválilo rozpočtové opatření č.8, 
• z důvodu zmírnění dopadu usnesení z minulého zasedání schválilo 

uzavření nájemní smlouvy na dobu určitou od 28.12.2010 
do 31.03.2011 s Barborou Vilímkovou, od 1.4.2011 bude byt pronajat 
na dobu určitou od 1.4.2011 do 27.12.2011 podle původního usnesení 
Martině Klejdusové, 
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• schválilo obecně závaznou vyhlášku č.3 o místním poplatku za provoz 
systému shromažďování, sběru, přepravy, třídění, využívání 
a odstraňování komunálních odpadů, 

• schválilo obecně závaznou vyhlášku č.4 o místním poplatku ze psů, 
• schválilo obecně závaznou vyhlášku č.5 o místním poplatku za užívání 

veřejného prostranství, 
• schválilo obecně závaznou vyhlášku č.6 o místním poplatku 

za provozovaný výherní hrací přístroj nebo jiné technické herní zaříze-
ní povolené Ministerstvem financí podle jiného právního předpisu, 

• schválilo z důvodu zvýšené spotřeby energií ve sportovním areálu při 
obecních akcích zvýšení příspěvku TJ Družstevník Jakubov o 10.000,- 
Kč, 

• schválilo uzavření dohody o provedení práce s paní Košákovou 
na úklid pekla v kulturním domě po provedené opravě, 

• schválilo uzavření Plánovací smlouvy se stavebníky v lokalitě 
na Vícenice, 

• schválilo složení zálohy 3.000,- Kč při zapůjčení přísálí kulturního do-
mu. Složení zálohy může rada obce v odůvodněných případech pro-
minout. 
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Dění v obci v roce 2010 
 

První den roku 2010 se opět konal novoroční pochod do okolí Jakubova. 
Tentokrát vyrazila na zdravotní výšlap skoro stovka jakubovských občanů. 
Vzhledem k počasí byl za cíl pochodu vybrán Holý kopec. Na místě byla 
již připravena polní kuchyně s uvařeným čajem i rumem na ochucení. Pří-
jemná procházka přišla všem po vánočních svátcích a silvestrovské noci 
vhod. Účastníci pochodu si také opekli na ohýnku přinesené buřtíky. Od-
chod byl zpestřen bojo-
vou hrou na hledání 
dětí. Po návratu zpět do 
obce zhodnotili ti 
nejstatečnější celou akci 
při posezení ve SPORT-
clubu. 

 

V sobotu 9. ledna 2010 se uskutečnila 
v Jakubově již desátá Tříkrálová sbírka. 
Po obci chodily dvě skupinky koledníků s 
pokladničkami. Celkem bylo vybráno 
13.202,- Kč.  

 

 

V neděli 17. ledna 2010 odpoledne 
proběhlo v kulturním domě slavnostní Vítání občánků. V roce 2009 se v 
Jakubově narodilo 6 dětí. Místostarostka obce Jarmila Čurdová představi-
la rodiče a jejich děti – Jiřího Koláře, Lucii Václavkovou, Tadeáše Klejdu-
se, Štěpána Klejduse a Jakuba Koláře. Starosta obce Miroslav Kabelka 
přivítal všechny přítomné a poblahopřál rodičům k narození jejich dětí. Po 
krátkém kulturním pásmu tlumočil starosta přání zástupců obce, aby děti 
vyrůstaly ve zdraví, radosti, štěstí a spokojenosti.  Maminky dostaly  od 
obecního úřadu  květinu a tatínkové si odnášeli pro své děti nákladní au-
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tomobil nebo kočárek s panenkou. Program obohatili svým vystoupením 
členové hudebního souboru. Po skončení obřadu se rodiče, prarodiče a 
další hosté podepsali do pamětní knihy. Na závěr následovalo společné 
fotografování do obecní kroniky. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

V sobotu 27. února 2010 zorganizoval sbor dobrovolných hasičů sedmý 
obnovený masopust. Masopustní průvod vyrazil z kulturního domu. 
Na cestu po obci se vydalo pět desítek maškar. Počasí celé akci přálo, 

masky se činily ve svém 
řádění a tak bylo pořádně 
veselo. Průvod byl zakončen 
v kulturním domě poražením 
masopustní kobyly. Večer se 
konal maškarní bál. I 
tentokrát si jakubovské ženy 
přichystaly pro všechny půl-
noční překvapení.  
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V neděli 28. února 2010 
uspořádala Mateřská 
škola a Základní škola 
Jakubov společně s rodiči 
tradiční dětský karneval. 
Děti si zasoutěžily, dobře 
se bavily a domů si 
odnesly spoustu sladkostí 
a dárečků.  

 

Před Velikonocemi opět rozmístily členky 
kulturní komise po obci několik desítek 
vlastnoručně malovaných dřevěných vají-
ček. Park na návsi zase zkrášlila přes metr 
velká slepice ze sena.  

V sobotu a neděli 27. a 28. března 2010 se 
v kulturním domě uskutečnila inspirativní 
velikonoční výstava. K vidění byly kraslice 
zdobené nejrůznějšími 
technikami, překrásné 
velikonoční náměty, 
pomlázky, zajímavé 
výrobky z keramiky, 
pedigu a patchworku 
i různé jarní dekorace 
a doplňky. Své výrobky 
představily také děti 
z MŠ a ZŠ. Výstavu 
navštívilo velké 
množství místních 
i přespolních občanů. 
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Již 7. Jarní neděle s divadlem se uskutečnila v neděli 28. března 2010 
v kulturním domě. Děti z dramatického souboru Kubík zahrály pohádku 
Princové jsou na draka. Hudební pohádku s malými herci ve věku od 4 do 
15 let připravily Hana Dračková, Bronislava Kabelková a Ludmila Košáko-
vá.  V další části se představili členové Jakubovského hudebního souboru 
s minimuzikálem autorské dvojce Z. Svěráka a J. Uhlíře Červená Karkul-
ka. Obě představení zhlédlo asi 160 místních i přespolních diváků. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

Obecní úřad vydal 
v únoru jakubovské 
pexeso. Zájemci si 
je mohou stále za-
koupit v kanceláři 
obecního úřadu za 
cenu 35,- Kč. 
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Již několik let patří konec dubna v Jakubově 
stavění máje a pálení čarodějnic, které je 
spojeno se soutěžemi pro děti. 29. dubna 
se uskutečnila brigáda na dovoz dřeva 
a máje z obecního lesa. 

V pátek 30. dubna odpoledne nejprve ženy 
a děti ozdobily máj a věnec červenými, bí-
lými a modrými pentlemi. Pak se již muži 
pustili do tradičního ručního stavění. Výška 
máje byla 21 metrů.  

Na večer  byly připraveny čaro-
dějné soutěže pro děti: přeskok 
přes černou kočku, hod ro-
puchou na cíl, metání hromů 
a blesků, čarodějná kuchyně, 
slalom na koštěti s překvapením 
na konci, hledání křišťálové kou-
le, hod koštětem do dálky, pře-
chod po ztrouchnivělé lávce přes 
smrdutý močál, krmení žabáka, 
hod briketou. Večer byl zakončen zapálením vatry 
s čarodějnicí. 

 

V pátek 7. května 2010 v předvečer státního svát-
ku uctili zastupitelé obce památku padlých 

jakubovských občanů ve 
druhé světové válce polo-
žením věnců k památníkům 
v parku a kytice na hrob partyzána Mrvky na 
místním hřbitově. 
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V neděli 9. května 2010 si připravily děti z MŠ a ZŠ pod vedením svých 
učitelek kulturní program pro maminky a babičky. Děti ze školky přednesly 
pásmo básniček, tanečků a písniček o kytičkách. Školáci  předvedli pohy-
bové ztvárnění 
písničky Když jde 
malý bobr spát. 
Následovalo po-
hybově hudební 
pásmo o pradlenách, 
písně a básně 
věnované maminkám. 

 

Většina z vás si jistě ještě pamatuje mikroregionální hry, které se uskuteč-
nily v roce 2009 v Jakubově, kde byl vytvořen i český rekord v nejdelším 
namalovaném vláčku na silnici. Ty loňské se konaly 12. června 2010 
v Želetavě. Zápolení se zúčastnilo celkem 17 družstev z různých obcí Mo-
ravskobudějovického 
mikroregionu. Připraveno bylo 
6 soutěžních disciplín a asi 
10 nesoutěžních pro všechny 
děti. Dvanáctičlenné družstvo 
jakubovských dětí obsadilo 
v silné konkurenci krásné 
druhé místo a získalo pohár.  

 

V sobotu 19. června 2010 se zástupci naší obce zúčastnili oslav 
550. výročí první písemné zmínky o Jakubovu na Slovensku. Byli jsme 
přijati novou paní starostkou obce, zhlédli jsme program před kulturním 
domem a také jsme navštívili nově vybudovanou mysliveckou chatu. Ná-
vštěva probíhala v přátelském duchu zvláště díky přátelům z místního 
fotbalového klubu Záhoran. 



14 

O týden později v sobotu 26. června 2010 se uskutečnilo již třetí setkání 
Jakubovů. Vše opět probíhalo ve vynikající přátelské atmosféře. Škoda 
jen, že zástupci z Jakubova u Karlových Varů neprojevili o toto setkání 
zájem.  

Autobus slovenských fotbalistů i s fanoušky dorazil s menším zpožděním 
po dvanácté hodině, přivítání se zúčastnila většina zastupitelů obce. 
Pro hosty byl připraven společný oběd ve SPORTclubu. Pro zájemce ná-
sledovala prohlídka obce, kostela, hasičské zbrojnice, obecního úřadu i 
mateřské školy. Odpoledne zahájil na hřišti setkání starosta moravského 
Jakubova Ing. Miroslav Kabelka společně se starostkou slovenského Ja-
kubova Bc. Elenou Límovou. Přítomen byl i bývalý starosta a iniciátor vzá-
jemných setkání Ing. Milan Karovič. Děti z MŠ a ZŠ předvedly pohybovou 
sestavu na hudbu Záhorácké hymny. Po předání malých dárků mezi hráči 
zahájila píšťalka rozhodčího Jiřího Čurdy přátelský fotbalový zápas. Vzá-
jemné utkání skončilo tentokrát vítězstvím slovenských přátel 6:5. Smut-
ným okamžikem bylo zranění našeho hráče Tomáše Veselského.  

Večer patřil posezení s hudbou. Vše se vydařilo a nálada byla skvělá.  

 

 

 

 

 
 
 
 
 

Mimochodem: 
 

   Před Vánoci se na Slovensku uskutečnily obecní volby 
a do zastupitelstva se nedostal ani jeden původní zastupitel a 
zvolen byl také nový starosta obce. 
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V sobotu 24. července 2010 předal starosta 
obce Miroslav Kabelka v pořadí již 4. Cenu 
Ladislava Havlíka. Ta je udělována nejlepšímu 
studentovi moravskobudějovického gymnázia. 
Cena je udělována na přání pana Ladislava 
Havlíka (*24.7.1921  +18.11.2005) - jaku-
bovského rodáka, který společně se svojí man-
želkou Zdenkou výrazně přispěl na opravu 
místního kostela sv. Jakuba Většího, pořízení 
nového zvonu do kostela apod. Letošní cenu 
získala Petra Kabelková. 

 

V sobotu a v neděli 24. a 25. čer-
vence 2010 se uskutečnila 
ve SPORTclubu tradiční pouťová 
výstava. Letošní výstava vznikla 
jako protiklad pouťové výstavy 
z roku 2006. Tehdy bylo vystaveno 
asi 350 různých panenek. Letos 
bylo k vidění okolo 120 modelů trak-
torů, kombajnů, aut a dalších strojů 
značky BRUDER. Hračky byly 
naaranžovány v písku i předpěsto-
vaném obilí, aby vše vypadalo jako 
ve skutečnosti. Vystaveny byly i 
další starší hračky. Zájmu návštěv-
níků se těšily i fotografie z dění 
v obci za uplynulý rok doplněné 
krátkým textem. Prodávány byly 
upomínkové předměty obce. 
Výstavu navštívilo několik stovek malých i velkých zájemců. 

Pokud máte někdo nápad, čemu věnovat letošní pouťovou výstavu, nevá-
hejte nám to s předstihem sdělit. 
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O víkendu 31.7. a 1.8.2010 se v Jakubově uskutečnil již 8. ročník fotbalo-
vého Garmisch maratonu. 
I letos sehrálo 8 mužstev bě-
hem dvou dnů celkem 12 fot-
balových utkání.  

Pohár za 1. místo a finanční 
hotovost si nakonec odvezli 
hráči z FC Čáslavce-Sádek. 
Na druhém místě skončil 
FK Borovina Opatov před do-
mácím TJ Družstevník Jaku-
bov.  

S prvním dnem prázdnin začala další etapa rekonstrukce mateřské školy. 
Pro rok 2010 se podařilo obecnímu úřadu získat dvě dotace. Z Programu 
obnovy venkova Vysočiny to byla díky úspěchu v soutěži Vesnice roku 
nekrácená dotace ve výši 140.000,- Kč a z Fondu Vysočiny z grantu Naše 
školka 150.000,- Kč. K oběma dotacím musela přidat obec spolupodíly ve 
stejné výši. Mateřská škola byla uvedena do provozu v roce 1981 
a celková rekonstrukce je potřeba již několik let. Obecní úřad se snažil 
získat v roce 2008 dotaci z „evropských peněz" ve výši 6 mil. Kč, ta však 
díky velkému převisu žádosti nevyšla a peníze v tomto programu jsou 
téměř vyčerpány. Proto bylo v roce 2009 započato s postupnou rekon-
strukcí podle finančních možností 
obce a získaných dotací. 

V roce 2010 tedy byla díky získa-
ným dotacím provedena výměna 
dalších oken, popřípadě jejich za-
zdění a kompletní rekonstrukce 
topení v přízemí. Dále byla prove-
dena celková rekonstrukce 
sociálního zařízení (koupelny a 
WC). Byly připraveny i „stoupačky" pro případnou přestavbu 1. patra na 
základní školu.  
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V sobotu 28. srpna 2010 uspořádal obecní úřad ve spolupráci s aktivními 
občany a Mysliveckým sdružením Jakubov již 6. ročník Pohádkové cesty. 
Ani v letošním roce nám počasí moc nepřálo a tak po důkladném studiu 
několik internetových stránek s předpovědí počasí byl start posunut 
až na 16.00 hodinu. Kvůli mokrému terénu byla změněna i trasa 
a stanoviště byla rozmístěna po různých budovách a místech v obci.  

Na dětském hřišti přivítal děti u pískoviště Bořek stavitel i s Týnou a jejich 
bagry. V garáži u bytovky si rozložil svůj palác sultán s princeznou Zu-
bejdou a drvoštěpem. V průjezdu zase vyrostl les Řáholec i s Rumcajsem 
a Mankou. U autobusové zastávky čekali na děti (nikoliv na autobus) 
Shrek a Fiona. Školková zahrada patřila motýlu Emanuelovi a makové 
panence. Hasičskou zbrojnici měli pronajatou Šmoulové.  U hasičské ná-
drže měl rozložené své hrníčky s dušičkami známý jakubovský vodník. 
Tréninkové hřiště se proměnilo na prérii, kde indiáni postavili opravdové 
teepee a nechyběl ani bizon. Na nádvoří SPORTclubu střežily trampolínu 
žabky. Posledním stanovištěm byla výstava mysliveckých trofejí s hajným 
Robátkem. U všech pohádkových bytostí plnily děti postupně různé úkoly. 
Myslivci zajistili pro všechny přítomné občerstvení. Vše zakončila diskoté-
ka pro děti.  
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V sobotu 28. srpna 2010 večer uspo-
řádali členové Mysliveckého sdružení 
posezení s hudbou nazvané 
„Slavnosti sněženek". Nechyběl ani 
tradiční gulášek.  K vidění byla 
i přehlídka mysliveckých trofejí 
a vycpanin.  . . .  
 

 

 

V pátek 10. září 2010 se uskutečnil již 4. ročník 
noční soutěže v požárním útoku. Soutěže 
se zúčastnilo 33 družstev mužů. Nejlépe se letos 
dařilo domácím borcům, kteří vyrovnanými sestři-
ky (LT 17:97 a PT 17:93) získali 1. místo. Na po-
myslné stupně vítězů se vešel ještě Pavlov A 
a Sedlatice. Ze 7 družstev žen se nejlépe dařilo 
Jindřichovicím před Svatoslaví a Předínem. Celá 
akce byla opět dobře organizačně zajištěna.  
 

 

V sobotu 18. září 2010 proběhly oslavy 10. výročí založení Moravskobu-
dějovického mikroregionu. Program začal v Zámeckých konírnách verni-
sáží výstavy 24 obcí Moravskobudějovického mikroregionu. Odpoledne 
vyšel slavnostní průvod od Penny marketu do letního kina. Tam byl zahá-
jen kulturní program. Jakubov zde reprezentovaly děti z dramatického 
kroužku Kubík s pásmem 
tanečků. Zpěvem 
a hudbou je doprovodili 
členové Jakubovského 
vokálně instrumentálního 
souboru.  

18 
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Díky dotaci, kterou získal mikroregion z 1. výzvy Místní akční skupiny Mo-
ravskobudějovicko, byl pro naši obec 
pořízen velký párty stan o rozměrech 
6x14 metrů. Ten byl již použit 
při pohádkové cestě a noční hasičské 
soutěži. Dále bylo z  dotace pořízeno 
ozvučení pro Jakubovský hudební sou-
bor. 

Ve čtvrtek 30. září 2010 postavila opět skupinka jakubovských nadšenců 
další sochy z obřích balíků slámy u státní silnice. Jde již o šesté Slamáky, 
kteří se u Jakubova objevili. Tentokrát bylo spotřebováno 6 velkých kula-
tých balíků, 14 malých hranatých, 3 velké kbelíky na rypáčky, trochu PVC 
na uši, 3 metry hadice na ocásky, 8 plastových víček na oči a několik met-
rů drátu na připevnění jednotlivých částí. Oblečení má Pasáček půjčeno 
od svých předchůdců - 
košili od Traktoristy 2007 
a vestu od Shreka 2009. 
Dále bylo spotřebováno 
několik kilogramů barvy. 
Stačily 2 hodinky usilovné 
práce několika rukou a 
pomoc zemědělské 
techniky a krásné dílko 
bylo na světě. 

Stavění Slamáků sice vzbu-
dilo zájem médií včetně slovenské televize JOJ. Mnohem více médií však věno-
valo prostor nepochopitelným událostem, které se odehrály o měsíc a půl pozdě-
ji, to zaujalo i televizi NOVA. Nejprve 
ukradl místní nenechavec prasátkům 
kbelíky – rypáčky a pasáčkovi balíky – 
ruce. Později byl pasáček s jedním 
vepříkem zcela rozbit - nezůstal balík 
na balíku. 
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O prvním říjnovém víkendu se uskutečnila opět posvícenská výstava. 
K vidění byly podzimní dekorace, obří výpěstky místních občanů, výrobky 
dětí za ZŠ a MŠ, fotografie z dění v obci a minislamáci - Shrečata, která 
byla vyrobena speciálně pro výstavu k 10. výročí založení mikroregionu 
v Moravských Budějovicích. Současně byly prodávány upomínkové před-
měty obce. Výstava byla zahájena v 
sobotu pátým ročníkem soutěže o 
největší vypěstovanou dýni. Soutěže 
se zúčastnilo devět místních pěstite-
lů. V pátém ročníku soutěže zvítězil 
Jindřich Číhal s dýní o hmotnosti 64 
kg, čímž vyrovnal svůj vlastní rekord 
této soutěže z roku 2007.  

V sobotu 9. října 2010 se 
v Jakubově uskutečnil již 
5. ročník Hubertovy jízdy. 
Na akci se sjelo několik desítek 
milovníků koní.  

 

Ve středu večer 27. října 2010 v předvečer státního svátku si i jakubovští 
občané připomněli 92. výročí vzniku samostatného Československého 
státu. Lampiónový průvod vyšel od obecního úřadu směrem k parku na 
návsi. Zde zastupitelé obce položili věnce k památníkům padlých. Starosta 

obce krátce připomněl historii a na závěr 
členové Jakubovského vokálně 
instrumentálního souboru zazpívali státní 
hymnu. Akce se zúčastnilo několik 
desítek občanů včetně dětí s lampióny. 
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15. a 16.  října 2010 se uskutečnily volby do zastupitelstva obce. Zúčastni-
lo se jich 289 voličů z 512 zapsaných, tj. 56,45 % účast. 

Přehled zvolených členů zastupitelstva obce: 

Počet hlasů Zastupitel Věk Kandinátní listina
266 Kabelka Miroslav Ing. 39 STAROSTOVÉ A NEZÁVISLÍ
262 Čurdová Jarmila   50 STAROSTOVÉ A NEZÁVISLÍ
254 Vejmelka Zdeněk  42 STAROSTOVÉ A NEZÁVISLÍ
240 Kabelka Bohuslav   45 STAROSTOVÉ A NEZÁVISLÍ
218 Forman Jiří   47 STAROSTOVÉ A NEZÁVISLÍ
205 Stuchlík Jiří   54 STAROSTOVÉ A NEZÁVISLÍ
202 Šerháková Jana  Mgr. 44 STAROSTOVÉ A NEZÁVISLÍ
201 Krotký Josef   56 STAROSTOVÉ A NEZÁVISLÍ
198 Vrbka Miroslav   46 STAROSTOVÉ A NEZÁVISLÍ
198 Klubal Radek   37 STAROSTOVÉ A NEZÁVISLÍ
195 Jelínek Ivo   31 STAROSTOVÉ A NEZÁVISLÍ
192 Dvořák Martin   29 STAROSTOVÉ A NEZÁVISLÍ
188 Číhal Jindřich  Ing. 41 Křesť.demokr.unie-Čs.str.lid.
184 Dračková Hana  Mgr. 39 Křesť.demokr.unie-Čs.str.lid. 
138 Košák Vladimír   36 STAROSTOVÉ A NEZÁVISLÍ
   Průměrný věk   42,4 
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V neděli 7. listopadu 2010 uspořádal obecní úřad v kulturním domě setká-
ní dříve narozených občanů. Nejprve vystoupily děti z mateřské školy s 
pásmem básniček a tanečků. Po nich děti z dramatického souboru Kubík 
sehrály pohádku O 
perníkové chaloupce. Po 
drobném občerstvení 
zrekapituloval dění v obci 
za uplynulý rok 
starosta Miroslav Kabelka. 
Na závěr setkání zahrála 
cimbálová muzika Rathan. 
 

 

První adventní neděli byl opět slavnostně rozsvícen vánoční strom v parku 
a nasvětlen betlém. Ten je tvořen již 14 postavami v životní velikosti. Vše 
je vyrobeno z přírodních materiálů: sena, dřeva a plátna. Poprvé v roce 
2005 tvořilo betlém šest postav: Svatá rodina a tři králové,  v následujícím 
roce přibyl v chlévě oslík s volkem, v roce 2007 přibyla další dvě zvířátka, 
tentokrát beránek s ovečkou, v roce 2008 se na stříšce objevil anděl, 
v roce 2009 byl postaven pastýř s další ovečkou a v letošním roce všichni 
obdivovali zatím největší postavu - nového velblouda. Celý program obo-
hatili svým vystoupením členové Jakubovského hudebního souboru. 
S krátkým projevem vystoupil místní farář P. Václav Hurník a starosta ob-
ce Miroslav Kabelka. Na 
závěr všichni společně 
odpočítali rozsvícení vá-
nočního smrku, který se 
svojí výškou 25 metrů je 
nejvyšším přirozeně 
rostlým vánočním stromem 
v okolí. Celé akce se 
zúčastnilo 280 občanů Ja-
kubova i okolních obcí.  
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V neděli 5. prosince 2010 připravily paní učitelky s dětmi z mateřské školy 
a základní školy mikulášskou 
besídku. Nejprve malé děti 
předvedly tanečky a přednesly 
básničky. Poté se z pekla 
vyrojili větší čertíci a ukázali 
všem, jak to vypadá v pravé 
čertovské škole. Na závěr 
besídky přišel Mikuláš se svojí 
andělskou družinou a rozdal 
všem dětem balíčky.  

 

V neděli večer 5. prosince 2010 se 
po Jakubově pohybovala skupinka čertů 
vedená Mikulášem a dvěma anděly. 
Postupně navštívili domácnosti s malými 
dětmi, kterým rozdali dárky. O vše se 
postarali mladí hasiči a hasičky, kteří 
dostali za své snažení někde i drobnou 

finanční odměnu, za kterou si chtějí 
zakoupit nové dresy.  

 

Na neděli 19. prosince 2010 připravily 
členky kulturní komise v přísálí kul-
turního domu vánoční výstavu. 
K vidění byly různé vánoční dekorace. 
Výstava byla letos zaměřena 
na anděly. Zhlédlo ji asi 300 
spokojených návštěvníků.  
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V neděli 19. prosince 2010 uspořádal Jakubovský hudební soubor již svůj 
dvanáctý vánoční koncert. Asi 200 diváků místních i přespolních 
se zaposlouchalo do krásných vánočních písní.  Velké poděkování patří 
vedoucímu souboru Michalovi Dračkovi a ostatním zpěvákům, kteří svým 
pěkným vystoupením umožnili všem přítomným zapomenout 
na předvánoční shon. S vánočním koncertem vystoupil soubor ještě 
v Jihlavě v Oblastní galerii Vysočiny a v Jevišovicích.  

 

 

 

 

 

 

 

 

Na štědrý den večer 24. prosince 2010 zaplnili místní i přespolní občané 
jakubovskou náves. Asi 150 občanů dalo přednost společnému setkání 
před sledováním televize. Pod vánočním stromem v parku u tradičního 
betléma ze sena se konalo již osmé štědrovečerní zpívání. Společně 
s Jakubovským hudebním souborem si zde všichni zazpívali vánoční ko-
ledy a písně. Děti si užívaly prskavek a světýlek. Hasiči uvařili v polní ku-
chyni čaj na zahřátí a obecní úřad dodal rum na ochucení.  

Slavnostní atmosféru maličko pokazilo nefunkční osvětlení vánočního 
stromu, které nás zlobí již od začátku adventu. V současné době svítí již 
jen 1/3 žárovek. V příštím roce bude muset proběhnout jeho celková vý-
měna. Ta poslední proběhla v roce 2006. Tehdy vydrželo osvětlení šest 
let, to je o rok více než to současné.  
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Řádky z mateřské školy 

Nový školní rok 2010/2011 jsme zahájili 1.9.2010. Do MŠ bylo zapsáno 19 
dětí, z toho jsou 4 děti předškolního věku, 2 děti s 4hodinovou docházkou 
a 4 děti s nepravidelnou docházkou na 5 dní v měsíci. V listopadu se při-
hlásily k docházce do MŠ ještě další dvě děti, takže celkový počet dětí je 
nyní 21. 

V září nastoupila do MŠ také nová vedoucí učitelka, paní Eva Tučková. 
Dále tu pracuje paní Bronislava Kabelková jako učitelka a domovnice 
a paní Lenka Nechvátalová jako vedoucí stravování a kuchařka. 

V době letních prázdnin proběhla plánovaná rekonstrukce umývárny a WC 
pro děti, výměna oken směrem k potoku, výměna a zazdění některých 
oken ve spojovací chodbě, výměna topení a nákup stohovatelných lehá-
tek. 

V MŠ pracujeme podle školního vzdělávacího programu s názvem „Hra-
jeme si celý rok“. Naším záměrem je dovést dítě na konci jeho předškolní-
ho období k tomu, aby v rozsahu svých osobních předpokladů získalo 
fyzickou, psychickou i sociální samostatnost přiměřenou věku a základy 
kompetencí důležitých pro jeho další rozvoj a učení, pro život 
a vzdělávání. Při své práci vycházíme především z konkrétních životních 
situací – příchod nových dětí do MŠ, střídání ročních období, svátky, osla-
vy v obci, rodině, příprava na vstup do ZŠ, oslava narozenin a podobně. 

Děti pracují v kroužcích 
„Hravé mluvení“, 
„Dramaťáček“, „Já jsem 
muzikant“, každý pátek 
odpoledne pracuje paní 
Mgr. Petra Řepová 
s některými dětmi z MŠ a 
ZŠ v logopedickém 
kroužku. 
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Od začátku školního roku proběhla spousta akcí: 

V září se konala schůzka s rodiči, na které byli seznámeni se školním 
vzdělávacím programem a chystanými akcemi. 

Spolu se ZŠ se uskutečnil 
výlet dětí a rodičů do Pra-
hy. 

Proběhla dopolední vy-
cházka do okolí Jakubova, 
na které děti poznávaly 
přírodu a zahrály si spous-
tu her. 

Starší děti vystoupily 
s dramatickým kroužkem 
s tanečky v Moravských Budějovicích na oslavách mikroregionu. 

V měsíci říjnu se konala 
výstava u příležitosti oslav 
posvícení v obci, na které 
děti představily své výrobky 
a výtvarné práce. 

V listopadu se konala Dra-
kiáda, na které jsme spo-
lečně s rodiči pouštěli dra-
ky. Proběhla brigáda na 
úklid spadaného listí na 
zahradě MŠ. Děti nacvičily 
program pro Setkání seniorů a předvedly ho i rodičům na pohádkovém 
odpoledni v kulturním domě. 

Další společnou akcí se ZŠ byla účast na vystoupení Jaroslava Uhlíře 
v Třebíči. Děti si s chutí zazpívaly jeho známé písně. 

Mateřskou školu také navštívil fotograf. 



27 

Koncem měsíce proběhla recitační soutěž, které se zúčastnily téměř 
všechny děti. Přišli se podívat i jejich rodiče. Klárka Košáková, Tadeáš 
Doležal a Adam Kasis se pak zúčastnili recitační soutěže, kterou vyhlásil 
DDM Budík v Moravských Budějovicích. 

V měsíci prosinci se uskutečnily čertovské soutěže v MŠ a mikulášská 
nadílka v kulturním domě, na které děti předvedly pásmo básní a písní. 

Konala se schůzka s rodiči předškoláků o problematice školní zralosti 
a blížícímu se zápisu do 1. třídy ZŠ. 

Další akcí byla vánoční nadílka 
v MŠ a vánoční posezení 
s rodiči. Děti si pohrály s novými 
hračkami, zazpívaly si koledy a 
vyrobily přáníčka, svícny, andě-
líčky, které si pak odnesly domů. 

Také jsme navštívili ZŠ TGM 
v Moravských Budějovicích, kde 
proběhlo vánoční vyrábění, cvičení a zpívání. Děti si odnesly spoustu 
pěkných zážitků i výrobků a dárečků. 

Na závěr bychom 
chtěli poděkovat 
všem rodičům, 
sponzorům a ob-
čanům Jakubova za 
dary a pomoc MŠ a 
v novém roce jim 
přejeme hodně zdra-
ví, štěstí a úspěchů. 
 

Za celý kolektiv MŠ 
Jakubov Eva Tučko-
vá, vedoucí učitelka. 
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Řádky ze ZŠ 

Letos zahájilo školní docházku 5 dětí. Jsou to: Jan Benáček, Filip Janíček, 
Michal Kabelka, Kateřina Klímová a Julie Košáková. Školu navštěvuje 
celkem 26 žáků. Jsou rozděleni do dvou tříd. V  I. třídě jsou žáci 1. až 3. 
ročníku, třídní učitelkou je Mgr. Jana Šerháková. Žáci 2. ročníku jsou čes-
kému jazyku a matematice vyučováni samostatně. Učí je Bc. Eva Stuchlí-
ková. Ve II. třídě jsou žáci 4. a 5. ročníku, třídní učitelkou je Mgr. Hana 
Dračková. Vychovatelkou školní družiny a vyučující většiny výchov ve 
škole je Magda Žampová. Domovníkem v ZŠ je Ludmila Košáková. 

V rámci školní družiny pracují následující kroužky – florbal, cyklistický 
a turistický, florbal pro mladší žáky, sportovní hry, vaření a kutílek. Mimo 
tyto kroužky žáci navštěvují ještě taneční a pohybový kroužek vedený 
Mgr. Hanou Dračkovou a Bc. Evou Stuchlíkovou a počítačový kroužek pro 
žáky 4. ročníku vedený Mgr. Janou Šerhákovou. Od začátku října začal 
pracovat myslivecký kroužek vedený p. Michalem Benáčkem. 

Letos o prázdninách došlo k malým úpravám ve škole. Hned při vstupu do 
školy nás svými zářivými barvami přivítají šatny. Na hlavní chodbě nás 
pozdraví Mach a Šebestová i opička Žofka – nové nástěnné malby. 
Z klece na nás zavolá zelený papoušek Pipi. Také počítačová učebna 
se rozzářila barevnými lavicemi a na zdi visí nová tabule vyrobená 
p. Stuchlíkem. Toto vše dokázali zaměstnanci školy za pomoci rodičů. 
Všem za tuto obrovskou práci děkuji. 

Na začátku školního roku žáky ve škole velmi potěšil velký stolní fotbal. 
Ten jsme získali za body nasbírané v projektu Recyklohraní. 

Letos jsme se opakovaně zapojili do projektu Školní mléko a přihlásili 
jsme se do projektu Ovoce do škol. V rámci projektu Zdravá záda budeme 
spolupracovat se základní školou v Telči. 

S dětmi z cyklistického kroužku jsme vyrazili na první výlet. Dojeli jsme 
do lesa, kde děti nadšeně sbíraly houby. 

 



29 

Dne 27. září jsme vyrazili na exkurzi do Prahy. Nejdříve jsme navštívili 
Vyšehrad, prošli jsme se po Václavském náměstí, vystoupili na Prašnou 
bránu, prohlédli si orloj, přešli jsme Karlův most a tramvají dojeli na Hrad. 
Někteří vyšli ještě na Petřín a svezli se lanovkou. Velkým zážitkem byly 
cesty metrem. Přestože se počasí moc nevydařilo, dětem se výlet 
do Prahy líbil. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Dne 1. října proběhlo v prostorách školy 
„Dýňobraní“. Již dopoledne začaly děti 
vytvářet výtvory z podzimních materiálů. 
Odpoledne nás podpořily i maminky, kte-
ré vytvářely úžasné podzimní vazby 
a dekorace nebo pomáhaly dětem 
s výrobky. Některé z výrobků jste mohli 
vidět na posvícenské výstavě. 
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Také pondělí před podzimními prázdninami jsme věnovali podzimu. 
Ve škole proběhl celoškolní projekt s názvem Podzim. A co se ten den 
dělo? Vytvářeli jsme myšlenkové mapy s tématem podzimu – malované 
i psané, česky i anglicky. Starší žáci vařili a pekli jídla z brambor – myši, 
vepřovou hádanku, kecánky, česnekové bramborové placičky, vošouchy, 
staročeskou bramborovou pochoutku. Mladší žáci jim zase upekli buchtu 
s jablky. Věnovali jsme se i příslovím a rébusům. 

Hned druhý den jsme vyrazili 
na exkurzi do Jihlavy, kde se 
konala putovní výstava 
IQparku Liberec s názvem 
Poznávej se. Zde si žáci 
např. vyrobili elektrickou 
energii vlastníma rukama, 
testovali svůj sluch i čich, 
vyzkoušeli si fakírskou židli, 
procvičili si svoji koordinaci 
i zručnost. Také jsme si 
prošli město pod vedením paní učitelky Stuchlíkové.  

V pondělí 8. listopadu jsme vyrazili společně s dětmi z MŠ do Třebíče 
na koncert Jaroslava Uhlíře. Koncert se dětem líbil. 

Letošní drakiáda proběhla netradičně až v listopadu. Stále jsme čekali na 
příhodný vítr. Ten nás však hodně potrápil – během dne zesílil tak, 
že vydrželi jen opravdu odolní draci. 

Koncem listopadu proběhla ve škole beseda BESIPu pro žáky 4. a 5. roč-
níku. 

V neděli 5. prosince se vyrojili čerti z pekla a předvedli v rámci besídky, 
jak to vlastně vypadá v čertovské škole. Malí i velcí čertíci ukázali všem 
hodinu češtiny a objasnili některá čertovská rčení. Na závěr besídky se 
děti odstrojily, aby mohly přivítat mezi sebou Mikuláše s družinou andělů. 
Žáci byli obdarováni balíčky s ovocem a cukrovinkami, někteří však dostali 
také uhlí. Na závěr jsme se rozloučili písní Prosinec. 
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V pátek 17. prosince jsme vyrazili do ZŠ 
TGM v Mor. Budějovicích. Zde jsme se 
dozvěděli spoustu zajímavých věcí 
o našich vánočních zvycích a obyčejích. 
Nejvíce však byly děti nadšeny z lezecké 
stěny, na kterou si zkusily vylézt 
za pomoci členů lezeckého oddílu. 

Odpoledne se pak uskutečnilo již tradiční 
vánoční posezení. Sešli jsme se 
v prostorách mateřské školy. Zde si děti 
za pomoci rodičů nebo i samy vyráběly 
přáníčka, svícny, andílky nebo papírové 
sněhuláky.  Občerstvovali jsme se cukro-
vím, které donesly maminky. Všem moc chutnalo cukroví připravené dětmi 
v MŠ. 

Do nového roku přejeme všem především zdraví, štěstí, úspěchy 
v osobním i pracovním životě a také klid a pohodu. 

Za kolektiv zaměstnanců ZŠ a MŠ Jakubov Jana Šerháková 

 

 

 

Řádky ze školní družiny 

Školní družinu ZŠ Jakubov navštěvuje 26 dětí. Každý den se ale počty 
mění, podle zájmu dětí o kroužky. 

Seznam našich kroužků a něco málo k nim:  

V pondělí začínáme kroužkem florbalu, který navštěvují chlapci 4. a 5. 
ročníku. Minulý týden si zorganizovali florbalový turnaj, za který byli od-
měněni diplomy a sladkostmi. 
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V úterý se proměníme ve zdatné sportovce a vyrážíme na kola, nebo túry 
po okolí Jakubova - při vyjížďkách hrajeme různé hry. V zimních měsících 
využíváme sněhu při bobování a bruslení. 

A aby nezůstali pozadu žáci 1. – 3. ročníku, vyrážíme ve středu společně 
do kulturního domu hrát florbal. 

Dalším naším kroužkem jsou sportovní hry, v letních měsících na školní 
zahradě a při nepříznivém počasí v kulturním domě. Nejoblíbenější hrou 
dětí je vybíjená, fotbal, přetahovaná a další hry s míčem. 

V pátek se kroužky střídají po týdnech, jeden týden máme výtvarný krou-
žek, kde zkoušíme nejrůznější techniky od lepení, stříhání až po latexovou 
techniku, kdy si děti namáčí vatu do latexu a přikládají ji na tvrdý podklad, 
po zaschnutí se výtvor natře temperovými barvami. A v následujícím týdnu 
se z nás stávají kuchařky a kuchtíci. Asi největší úspěch našeho kuchtění 
byly „Australské placičky“, na které vám postačí: 1 hrnek vloček, ½  hrnku 
kokosu, 1 hrnek hladké mouky, ½ hrnku krupicového cukru a vše smí-
cháme. Potom si nachystáme 2 lžíce medu, 2 lžíce vody, 1 lžičku jedlé 
sody a 150 g másla a vše rozpustíme. Nakonec si nachystáme plech, na 
který pokládáme hromádky dál od sebe a pečeme na 200°C. 

Teď před Vánocemi nám po škole zavonělo cukroví z lineckého těsta, 
které si však děti nestihly namazat marmeládou, protože je všechno 
s chutí snědly ještě teplé. Také jsme zvládli tvarohové buchty, pizzu, 
buchtu s mandarinkami, perník, rafaelo řezy,… 

Ve volných chvílích si chlapci 1. až 5. ročníku uspořádali turnaj ve stolním 
tenise. Všem dětem bych ráda poděkovala za pomoc při výzdobě školy a 
oken vánočními výtvory, především L. Kabelkové, T. Stejskalovi, V. Krač-
marové. 

Magda Žampová 
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Z činnosti Mysliveckého sdružení Jakubov 

V sobotu 9. ledna 2010 uspořádali členové mysliveckého sdružení tradiční 
myslivecký ples. 

Ve čtvrtek 25. února 2010 přiblížil 
myslivecký hospodář Michal Bená-
ček dětem v mateřské škole život 
zvířat v lese. Dětem, které se 
zaujetím poslouchaly jeho výklad, 
přinesl na ukázku také myslivecké 
trofeje. 

Na jaře provádí myslivci každoročně pravidelné sčítání zvěře. 

V neděli 2. května 2010 se zúčastnili členové sdružení střeleb na střelnici 
v Nových Syrovicích. Před nadcházející sezónou si vyzkoušeli zacházení 
se zbraní, provedli seřízení kulových zbraní a vyzkoušeli střelbu na asfal-
tové holuby z brokových zbraní. 

V sobotu 28. srpna 2010 uspořádali členové mysliveckého sdružení pose-
zení s hudbou nazvané „Slavnosti sněženek".  

Od října vede myslivecký hospodář Michal Benáček v základní škole mys-
livecký kroužek. 

V sobotu 11. prosince 2010 se konala v kulturním domě poslední leč 
s hudbou, k tanci a poslechu hrála skupina Credit. K chuti přišla  tradiční 
myslivecká kuchyně. Připravena byla i soutěž v hodu míčkem o muflona 
nebo zajíce.  

V prosinci se uskutečnily dva hony na 
zajíce a zákonem povolenou škodnou. 

V průběhu roku dále pečují myslivci o zvěř, 
připravují krmení, opravují myslivecká zaříze-
ní apod. 
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Veřejná sbírka na opravu křížů 

Sbírku povolil Krajský úřad kraje Vysočina pod č.j. KUJI 10000/2009 OE 
11/2009 Vo na období od 16. března 2009 do 28. ledna 2012. Na sbírku je 
možno přispět do sběrací pokladničky na území obce nebo na zvláštní 
bankovní účet 0400003702/7940.  

Zatím byl opraven pouze jeden kříž – u Nesní cesty, který byl v roce 2009 
poškozen. Na opravu dalších křížů chce obec požádat o dotaci, protože 
jejich oprava pouze ze sbírkového účtu není možná. Finanční prostředky 
ze sbírky budou použity jako spolupodíl k dotaci. 

Stav na účtu:
Založení účtu 500 Kč
Adventní akce v roce 2008 13 596 Kč
Výstava na setkání rodáků 2 074 Kč
Výstava na posvícení 1 281 Kč
Příspěvek zaslaný na účet 1 500 Kč
Rozsvícení vánočnío stromu 3 437 Kč
Vánoční koncert 1 800 Kč
Štědrovečerní zpívání 2 712 Kč
Úroky 2009 119 Kč
Poplatky 2009 -63 Kč
Velikonoční výstava 1 856 Kč
Oprava kříže -24 000 Kč
Pouťová výstava 3 145 Kč
Výstava na posvícení 1 684 Kč
Rozsvícení vánočnío stromu 2 480 Kč
Vánoční výstava a koncert 4 259 Kč
Vklady občanů 500 Kč
Úroky 2010 346 Kč
Poplatky 2010 -193 Kč

C e l k e m : 17 033 Kč  

Za finanční příspěvky děkujeme. 
 

Opravený kříž          
u Nesní cesty 
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Přehled počtu obyvatel 

Přinášíme vám malý přehled pohybu počtu obyvatel v uplynulém 
roce 2010: 

K 1.1.2010 žilo v Jakubově 626 obyvatel, z toho 4 cizinci.  

Během roku 2010 se:  

•   5 dětí narodilo,  
•   5 občanů zemřelo,  
• 11 občanů přistěhovalo,  
• 25 občanů odstěhovalo. 

a bylo uzavřeno 8 sňatků.  

K 31.12.2010 tak v Jakubově žilo 612 obyvatel.  

Nejstarší občankou je paní Marie Krotká (96 let), Jakubov 21.  

Nejstarším občanem je pan Jan Nechvátal (87 let), Jakubov 129.  

Posledním přiděleným číslem popisným je 210.  
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